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Møtedato: 02.06.21 Klokkeslett: 19.30 

Tilstede: Kristin Gavin, Tom Erik Tofte, Elisabeth Norheim Jensen, Yngve Iversen, Jørgen Kosmo 

Fravær: 
Marita Olsen, Elisabeth Johannesen, Karen Kringhaug 

Ann Merete Land, Harry Skoglund 
Andre inviterte: 

 

Referent: Yngve Iversen Kopi til:  Godkjent: Ja  Nei  

 

 
Sak nr Ref sak Sak Referat Vedtak Ansvar Frist 

1  Rapport fra 

undergruppene 

Ski: 

Snøsesongen ble avsluttet med en liten markering med 

pølsegrilling. 

Er nå kommet i gang med rulleskitrening, 1 trening i uka.  

Det er diskusjon med andre klubber i Indre Salten angående 

felles treningssamlinger, men det er ikke gjennomført 

samlinger så langt. 

Har mål om å gjennomføre løpskarusell. 

 

Barneidrett: 

2. klasse er begynt seriespill. Har fått spilt de fleste 

kampene. 

1. klasse har hatt egen «turnering» på Finneid. 

 

Årshjulet for barneidrett ser ut til å fungere bra. 

Det er viktig å sørge for god informasjon til de som nå er 

ferdig med allidrett om muligheter videre innen de 

forskjellige undergruppene. 

Det lages et infoskriv som sendes ut i 2. klasse, og gjerne 

også i flere klasser. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elisabeth 

Norheim 

Jensen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Før 

skoleslutt 
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Fotball: 

Ikke noe nytt. 

 

Det må sjekkes om vi har anledning til å merke opp 5-er og 

7-er baner bedre. 

 

Håndball: 

Ikke noe nytt. 

 

Trim/Orientering: 

Ikke noe nytt 

 

 

 

 

 

Tom-Erik 

 

2  Økonomi Økonomien er fremdeles god og stabil. 

Resultat hittil i år ca kr 174.000,- 

Noe kontingent utestår fremdeles, men det følges opp. 

 

 Tom Erik  

3  Skianlegget Det skjer lite for tiden. 

Man venter på avklaringer fra VHSS 

 

   

4  Evt. Sak 1 Forslag om at man neste år søker om å gjennomføre Tine 

fotballskole. 

 

Tas opp igjen til 

høsten 

  

5  Evt sak 2 Vi bør bli flinkere til gi oppmerksomhet til trenere og evt 

andre ildsjeler som har gjort en ekstra innsats for VIL. 

 

Det ble diskutert litt rundt dette, men ikke besluttet noe. 

Dette diskuteres videre etter ferien. 

Tas opp igjen til 

høsten 

  

 


